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Tid och plats:  13 mars 2024 kl 08.30-11.00 via Teams 
 
Ärende: Politiskt råd för vårdval  
 
Beslutande ledamöter: Jakob Eiserman (s) ordförande 

Margareta Mahmoud Persson (kd) 
Peter Bodemyr (v)  
Jörgen Larsson (c) 

 
Övriga närvarande: Stefan Nilsson (kd) 

Ted Länsberg (sd)  
Lena Weinstock Svedh, tf beställarchef 
Lotta Hagberg, beställare  
Christin Jonsson, controller 
 

 Ärende Anteckning 
1 Mötet öppnas 

Justerare utses 
Ordförande Jakob Eiserman öppnar mötet. 
Jörgen Larsson utses som justerare  
 

2 Genomgång av föregående 
minnesanteckningar  

Lämnades till handlingarna  

3 Aktuella frågor hälsoval 
Uppföljning 2023 
 

Christin redovisade framgångar och utvecklingsområden 
utifrån uppföljningen 2023, se pp i teams. 
Frågan kom att handla om akutuppdraget och krav på 
tillgänglighet där det sen tidigare finns ett politiskt uppdrag 
om att utreda frågan men där det saknas projektledare. 
Anna-Lena Alfreds från akuten deltog kring frågan vid 
januarimötet. 
Idag formuleras kravet enligt följande:  
”Vårdgivaren ansvarar för de som är listade, dygnet runt 
alla veckans dagar. Vid de tider då vårdenheten inte är 
öppen ska information ges om andra kontaktvägar, 
vårdenhetens öppettider, hänvisa till externa alternativa 
vårdgivare och/eller 1177. Akuttelefon ska finnas under 
hela öppettiden. Tillgängligheten kommer att följas upp 
genom telefonmätning, via statistik från 1177 e-tjänster 
och patientenkät. Arbete pågår inom SKR för andra sätt 
att mäta tillgänglighet i primärvården.” 
I den nationella patientenkäten har Jämtland/Härjedalen 
lyfts fram med bäst resultat i landet, se under filer i teams 
Frågan lyfts för beslut vid kommande möten. 
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Läkemedelsgenomgångar var en annan fråga som togs upp, 
där revision nyligen genomfört en granskning om 
läkemedelshantering för äldre. Se bilaga i teams. 
 
Lotta lyfte frågan om huruvida innehållet i 
ansökningsblanketter för filial, listningsstopp och dispens 
på läkarbemanning ska framgå i förfrågningsunderlaget, 
vilket beslutande ledamöter är överens om. Det innebär att 
det inte krävs några politiska beslut för själva 
ansökningsblanketten. 
I sammanhanget togs frågan om kriterier och krav för 
godkännande av filial upp. Inom vilket område ska det vara 
tillåtet att starta? Länet? Kommunen? Närområdet? Går det 
att skruva på krav och kriterier? 
En omvärldsbevakning genomförs och jurist kopplas in 
kring kriterierna. Majoriteten återkommer med sina 
synpunkter. 
 
Hemmonitorering är ett exempel på upphandling som har 
gällt den regiondrivna primärvården. När nu ny 
upphandling genomförs behöver man ha med möjligheten 
för att externa vårdgivare kan ansluta sig till tjänsten. Detta 
kan gälla även andra typer av upphandlade tjänster och 
system som regionen genomför. Upphandlingsenheten är 
informerade om problematiken. 
 

4 Filialansökan Storlien, 
Sveg  
 

Åre hälsocentral har ansökt om att få bedriva filial i Storlien 
Fjällhälsan har ansökt om filial för fysioterapi i Sveg 
 
 

5 Status Torvalla 
hälsocentral 
 
 

Torvalla familjecentral är idag en filial till Odensala. 
Beställarenheten inväntar ansökan om att i stället få bedriva 
fullvärdig vårdenhet.   
 

6 Förberedande för 
leverantörtsträff hälsoval 
19/3 kl 10.00 och tandvård 
14/3 kl 17.00 

Den 14 mars deltar Peter Bodemyr och Jörgen Larsson. Inga 
speciella frågor förbereds. 
19 mars Peter Bodemyr, Ted Länsberg samt ev Jacob 
Eiserman och Robert Hamberg. Frågan om tillgänglighet tas 
upp vid mötet, i övrigt inga specifika frågeställningar.. 
 

7 Övriga frågor 
 

- 
 

8 Nästa möte Nästa möte 10/4 kl 08.30-12 i Grupprum 1, Hus 16  
 

 
Anteckning gjord av Lena Weinstock Svedh 
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